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Toelichting 

agendapunt 

9 

Bespreken monitoren actiepunten voortvloeiend uit ‘Jaarplan 2019 Stichting Keyport 2020’ 

 

 

In de raadsvergadering van 12mrt19 heeft de gemeenteraad, op voorspraak van het raadslid 

mevrouw H. Glessner (Progressief Akkoord Leudal), bij het agendapunt 9 ‘Bespreken 

afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken’, besloten om het ingekomen stuk met het nummer 

9 ‘Collegemededeling 19feb19 over en met Jaarplan 2019 Stichting Keyport 2020 te Weert’  

voor agendering voor te dragen in de vergadering van de commissie sociaal van 1apr19. 

 

Conform vast gebruik dient degene die een agenderingsverzoek voor een 

commissievergadering indient dat verzoek te motiveren. 

 

Mevrouw Glessner heeft bij haar e-mail van 18mrt19 aan de griffie het volgende laten weten: 

c. Het agenderingsverzoek kan, gelet op de aandachtsgebieden die voor de drie 

raadscommissies gelden, bij nader inzien beter aan de commissie fysiek worden 

voorgelegd dan aan de commissie sociaal; 

d. Ze wenst het ‘Jaarplan 2019 Stichting Keyport 2020’ als een vast agendapunt voor de 

commissievergadering opgenomen te zien om vanuit de gemeente de acties 

nauwlettend te kunnen volgen: 

* Het behoud van het aantal banen en creëren van werkgelegenheid; 

* Het verbeteren van de bedrijfs- en concurrentiepositie van het bedrijfsleven; 

* Het creëren van een vraaggericht opleidingsaanbod; 

* Het creëren van oplossingen voor de vervangingsvraag van beschikbaar personeel 

(PAL 

   wil dit zien in relatie tot het groeiende aantal arbeidsmigranten en daarbij behorende 

   huisvesting); 

* Het verbeteren van de arbeidsproductiviteit. 

 

Ik heb als commissievoorzitter fysiek gehoor gegeven aan het hierboven onder ‘a.’ gestelde om 

– afwijkend van het raadsbesluit van 12mrt19 – dit agendapunt toch in de voorlopige agenda 

van de commissie fysiek van 2apr19 op te nemen. 

 

Ik geef uw commissie echter, anders dan het hierboven onder ‘b.’ verzochte, in overweging om 

er géén vast agendapunt van te maken. Ik acht het vergader-technisch beter om alleen dán 

een agendapunt over het ‘Jaarplan 2019 Stichting Keyport 2020’ op te nemen als er ook iets te 

bespreken valt in de commissievergadering. Daarnaast verzoek ik de portefeuillehouder om in 

elk geval in een commissievergadering fysiek van na het zomerreces 2019 een tussenstand van 

zaken te melden aan de commissie. 

Overigens kan een portefeuillehouder dan wel een commissielid altijd bij het (wél vaste) 

agendapunt ‘Mededelingen en rondvraag’ informatie over de voortgang verstrekken 

respectievelijk vragen naar informatie over de voortgang. 

 

 

Bijlagen: ja. 

 


